
Radny Rady Miasta Gliwice                                                                                         Gliwice, dnia 23.10.2024 

Tomasz Tylutko 

 

 

Zapytanie 

 

Szanowna Pani 

Katarzyna Kuczyńska-Budka 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Budowa osiedla przy ul. Myśliwskiej. 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

W dniu 22.10.2024 ogłoszona została lista lokalizacji, na których planowane jest wybudowanie 

ponad 1000 mieszkań. Wśród podanych miejsc nie ma ulicy Myśliwskiej, która figuruje w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej pod nazwą : „Rządowy program finansowego wsparcia budownictwa socjalnego 

i komunalnego – budowa osiedla przy ul. Myśliwskiej.”  

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Jakiej konkretniej lokalizacji dotyczy zadanie wymienione w WPF? (nr działki) 

2) Z jakiego powodu zadanie widnieje w WPF, a nie jest częścią Pani projektu budowy 1000 

mieszkań? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


